

# REICHMUTH & CO

PRIVATBANKIERS

## **Deutsch**

Die Einlagensicherung schützt Guthaben auf Konten von Privat- und Firmenkunden im Konkurs einer Bank oder eines Wertpapierhauses. Die Sicherung ist gesetzlich geregelt.

Die Sicherung ist auf höchstens CHF 100 000 pro Kunde und Institut beschränkt. Mehrere Konten werden zusammengezählt.

esisuisse garantiert die Deckung der gesicherten Guthaben im Rahmen der Selbstregulierung der Schweizer Banken und Wertpapierhäuser.

Guthaben bei Reichmuth & Co sind durch die Einlagensicherung gesichert.

Detaillierte Informationen auf [www.esisuisse.ch](http://www.esisuisse.ch)

## **English**

Deposit insurance protects the credit balances of private and corporate clients in the event of a bank or securities firm's bankruptcy. This guarantee is regulated by law.

The protection is limited to a maximum of CHF 100 000 per client and institution. Multiple accounts are added together.

esisuisse guarantees that it will cover protected deposits as part of the self-regulation of Swiss banks and securities firms.

Deposits at Reichmuth & Co are covered by the deposit insurance scheme.

Detailed information at [www.esisuisse.ch](http://www.esisuisse.ch)

